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Bestyrelsesmøde oktober 2011  Dato 

 

2011-11-14 

Sag Afdelingsbestyrelsen, afd. 9, Byengen / Nordengen Ref. AW 

  Mødedato 2011-10-20 

 

Fordeling    Deltagere + Marianne Andersen (MA), Formand AB 

Deltagere 

Freddy Woer (FW), Annette Worsøe (AW) ref., Frits Hansen (FH), Birgit Markfoged 
(BM), Lone Schrøder (LS), John Thomsen (JAT), Tania Bache Stendahl (TBS), Ole 
Lianee (OL), Mogens Arildslund (MAR). 

Afbud fra: Jesper Kjærsgaard (JKJ) 

 

Punkt Emne Handling 

01 Dagsorden godkendt  

 OK  

 

02 Opfølgning fra sidste referat fra 28. september 2011  

02.01 Diverse punkter er sat på aktuel dagsorden.  

 

03 Referat fra 28. september 2011  

03.01 Godkendt og underskrevet.  

 

04 Meddelelser / orientering fra formanden  

04.01 Stormøde med Kpv d. 25/10. Tilmelding hvis man vil have et stykke 
mad. 

 

   

04.02 Styregruppemøde Kpv.  
Afd. 7 vil have Kpv til at fraflytte. 
Indstilling til LBF (Landsbyggefonden). 
Afd.7 vil anbringe udendørs redskaber inde i bebyggelsen. Uden 
adgang for andre beboere end afd.7’s? FW undersøger. 

 
 
 
 
FW 

   

04.03 Der har været styringsdialogmøde d. 29/9 med  Fredensborg 
Kommune. MA og LL deltog. 

 

   

04.04 Møde med Bjarne Steen Larsen, Fredensborg Kommune om Real 
Dania-samarbejdet. Afd.7 deltager ikke. 

 

 

Hørsholm–Kokkedal 

Afd. 9 
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04.05 Møde med Landsbyggefonden d. 31/10, formøde på mandag.   

   

04.06 Orientering om møde med medarbejdere. 
FW taler med JKJ efter hans ferie. 

FW 

   

04.07 D. 28/10 bliver 1. spadestik taget i Usserød Å projektet. Alle er 
velkomne.  
Hvornår kommer der nye broer? I LAR-projektet? 

 

   

04.08 Ghettoer i Fredensborg Kommune, 3 i Nivå iflg. bl.dk.  

   

04.09 Tomas Berg kom og fortalte om Parknet. 
Der blev talt om internet, hurtig fiber, forskellige størrelser TV-
pakker mv. Antenneudvalget arbejder videre med det.  

 
 
FH mfl. 

 

05 Løbende sager. Orientering ved inspektør / driftchef  

05.01 Renovation.  
50 liter sække er afbestilt fra 1/1-2012. Nye stativer er bestilt.  
Skraldemand har gjort opmærksom på, at skraldemængden typisk 
er 30% større i december og 1. halvdel af januar. 
MAR undersøger, om vi kan bevare den lille sæk til midt i januar. 

 
 
 
 
MAR 

   

05.02 Vandforbrug. Merforbrug 9% i forhold til forventet forbrug i kr. 
Besparelsen på vandforbrug er 5%.  
Kommunen meddeler om nyt regulativ for husholdningsaffald.  
FW følger op på det. 
Solceller på tage, hvad kan det give? Tilbagebetalingstid? Med på 
møder i LBF. 
Fjernvarmeforbrug ligger fint. 

 
 
 
FW 

   
05.03 Fjernvarmeforbrug ligger fint.  
   
05.04 Aktivitetsliste, afventer JKJ. JKJ 
   
05.05 ROKOK, MAR orienterede.  
   
05.06 Flytning af postkasser starter mandag i uge 43. 

De berørte har fået brev. 
 
 

   
05.07 Frokostmøde med funktionærerne onsdag d. 9/11 kl. 13 (senere 

flyttet til d. 16/11 samme tid) 
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06 Webmaster  

06.01 OL har rykket JKJ flere gange vedr. domænenavn byengen.dk.  

 

07 Sager til behandling  

07.01 Orientering fra afd.-bestyrelsen: Uge 49.  
Hundeposestativ ved indkørsel til Nordengen ønskes. 

 

   

07.02 Renovation, se pkt. 5.1  

   

07.03 Vendeplads. Skiltet har virket. 
146 og 149 parkerer på græsset. JKJ skriver. 
Når Skovengens midlertidige parkering på græsset slutter, går MAR 
gennem de grønne arealer sammen med ark. (Søren Amtoft). 
MAR skaffer steler til supplement af Skovengens overfor deres 
container. 

 
JKJ 
MAR 
 
MAR 

   

07.04 Platantræer ved P-plads ved By.230 bliver fældet og erstattes med 
kirsebærtræer. De ødelægger belægningen. 

 

   

07.05 Mobilmast.  
JKJ skaffer mere materiale om udseende, størrelse, lejeindtægt. 

 
JKJ 

   

07.06 Kpv generelt. FH deltager i børn/unge udvalg. Kulturudvalg, kun 
afd.9 stiller op til møder. 

 

   

07.07 Egedalsvænge har bedt om stemmetællere til beboermøde d. 27/10. 
FW og FH deltager. 

 
FW, FH 

 

08 Lukket møde  

08.01 Se bilag  

 

09 Eventuelt  

09.01 Hundeposestativ ved indkørsel til Nordengen ønskes. 
Skraldespand ved bord-bænkesæt ved selskabslokale. 

MAR 

   
09.02 Skovengens beboere er blevet ved med at vaske hos os (billigere). 

Kort bliver lukket. 
 

   
09.03 Altaner. Glasdøre kan ikke erstattes. Andre kan skaffes fra Tyskland. 

De er tyndere og med andre beslag. Vedligeholdelse af altaner skal 
indregnes i budget for fremtiden. 

 

 



4 

10 Punkter til kommende møder  

11.01 Landsbyggefonden 
Vendepladsen 
Julearrangement 
Husorden 
Hegn 
Kabel TV 

 

 

 Møde varighed, kl. 18-21.05  

 


